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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 14 oktober.

N-VA geeft kwetsbaren een stem (p.3)Interview met onze bestuursleden (p.2)

Verontreinigde Laak wordt gesaneerd dankzij N-VA
Nu N-VA-minister Zuhal Demir bevoegd is voor Omgeving, komt de sanering van de Laak in een stroomversnelling. 
Jarenlang bleef het dossier liggen, maar daar komt nu verandering in.

Bestuur toont weinig interesse
De ruiming van de Laak is in de eerste plaats een Vlaamse 
bevoegdheid, maar de gemeente kan wel haar steentje  
bijdragen. N-VA Laakdal heeft daar bij monde van  
gemeenteraadslid Jeroen Helsen altijd op aangedrongen. 

Al in 2016 maakten Tessenderlo Chemie, de Openbare Vlaamse 
Afvalstoffenmaatschappij (OVAM) en de Vlaamse Milieumaat-
schappij (VMM) budget beschikbaar voor de ruiming. Maar het 
gemeentebestuur toonde weinig interesse en op vergaderingen 
zoals die van het bekkencomité blonken onze burgemeester en 
schepen van Milieu vooral uit door afwezigheid. 

Nu Tessenderlo Chemie en OVAM binnenkort met de  
werken starten, zou ook onze gemeente best in actie  
schieten. Op zeven plaatsen wordt er nog geloosd in de Laak. 
Die worden het best nog voor de sanering voltooid is  
aangesloten op het rioleringsnetwerk. Maar daarin willen 
CD&V en sp.a niet investeren.

Gemeente vervuilt zelf
Het gebrek aan investeringen eist ondertussen zijn tol.  
Nu al kan het rioleringsnetwerk bij hevige regenval het 
afvalwater niet verwerken en is het regelmatig nodig om de 
overslagkleppen open te zetten. Daardoor loost de gemeente 
zelf vervuild water in natuurgebied.

In de jaren zestig is de Laak rechtgetrokken om het vervuild 
water zo snel mogelijk af te voeren. De bovenloop van de 
Kleine Laak werd omgeleid naar het Albertkanaal. Maar 
vandaag is de situatie anders en moeten we het water zo lang 
mogelijk in Laakdal houden. Alleen zo kunnen we ons  
wapenen tegen periodes van droogte.

Daarom stelt de N-VA voor om de Laak weer te laten  
meanderen en de bovenloop van de Kleine Laak weer open 
te leggen. Het heeft geen zin dat we inwoners aanmoedigen 
om waterputten te plaatsen als die uiteindelijk droog komen 
te staan.

 De Laak wordt binnenkort gesaneerd. Dat vinden N-VA’ers Walter, Jeroen, Roger, Niels, Caroline en Anja goed nieuws.
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Kunnen jullie jezelf even voorstellen?
“Hallo, wij zijn Serge en Catharina. We 
zijn al 18 jaar een koppel en hebben vier 
kinderen: Alyssa (13), Kyan (11), Elias (9) 
en Yelena (6). We wonen nu tien jaar in 
Veerle. Onze kinderen gaan naar school 
in Westerlo (Sint-Lambertus) en in Veerle 
(VBS De Wijngaard).

Catharina: “Zelf werk ik al 13 jaar als 
verpleegkundige. Ik doe mijn vak met 
heel veel passie en heb niet alleen erva-
ring als verpleegkundige in het zieken-
huis maar ook verpleegkundige in de 
thuiszorg. In Ter Kempen in Meerhout 
deed ik ervaring op in de zorg voor 
personen met dementie. Ik heb ook in 
het rusthuis in Diest gewerkt, maar sinds 
kort werk ik in woonzorgcentrum De 
Winde in Veerle.”

Serge: “Na een lange tijd in de trans-
portsector heb ik mij omgeschoold tot 
verpleegkundige. Een tijdje werkte ik 
samen met Catharina in het rusthuis 
in Diest, maar in april maakten we de 
overstap naar ons eigen dorp. Ik werk 
als zelfstandig verpleegkundige via een 
groepspraktijk uit Laakdal. Wij doorkrui-
sen dagelijks de gemeente om de mensen 
thuis te verzorgen, en gaan ook wel eens 
de gemeentegrens over.”

Hoe hebben jullie de coronapandemie
tot nu toe beleefd?
Catharina: “Door omstandigheden ben ik 

midden in de coronacrisis van werk veran-
derd. Bij mijn vorige werkgever heb ik een 
kleine maand meegedraaid in volle coron-
achaos. Er was een Covid-uitbraak op mijn 
afdeling. Daardoor hebben de patiënten je 
meer dan ooit nodig: niet alleen voor de 
zorg, maar vooral als steun. Ik blijf trots 
dat ik hen die zorg heb kunnen geven. 

Sommige bewoners hebben we kunnen 
redden, maar anderen zijn we op heel 
korte tijd verloren. Op amper twee dagen 
tijd ging het met hen van heel goed naar 
heel kwaad. Daar was ik niet goed van. 
Ook de familie wist er geen weg mee. 
Zoveel vragen hadden ze, en wij geen 
antwoorden. Hoe die mensen de laat-
ste uren van hun leven alleen moesten 
doorbrengen – zonder familie – zal mij 
altijd bijblijven. Een dieptepunt in mijn 
carrière. Gelukkig bleef mijn nieuwe 
werkplek De Winde nog gespaard van 
corona. Niemand zou die toestanden 
moeten meemaken.”

Serge: “Ik ben gelukkig nog niet veel met 
Covid-patiënten in aanraking gekomen. 
Bij mijn patiënten stel ik vast dat er een 
grote bereidheid is om een mondmasker te 
dragen. Ze waarderen het ook enorm dat 
wij als verpleegkundigen beschermings-
materiaal gebruiken, zoals mondmaskers, 
handschoenen en een gezichtsscherm.

In het begin van de pandemie was het 
echt niet gemakkelijk om aan dat mate-
riaal te geraken. Spijtig genoeg kwam er 

toen ook niet veel hulp van de federale 
overheid. Gelukkig is de situatie onder-
tussen genormaliseerd en hebben we onze 
stock kunnen aanvullen.”

Waarom kozen jullie voor de N-VA? 
Serge: “Ik volg de politiek al heel lang 
en de N-VA sprak mij al langer aan. De 
partij komt op voor de Vlaamse identiteit 
en cultuur en staat voor degelijk bestuur. 
Onlangs kreeg ik de kans om bestuurslid 
te worden bij N-VA Laakdal. Ik werd er 
ondertussen ook verkozen tot secreta-
ris. Ik hoop zo een stem te geven aan de 
gewone Laakdaller. Voor elk probleem, 
groot of klein, moet er een oplossing te 
vinden zijn.”

Catharina: “Ik was twee jaar terug kandi-
daat voor de gemeenteraadsverkiezingen 
omdat ik echt een luisterend oor wil zijn 
voor de inwoners. Daarom vind je me op 
sociale media in groepen zoals ‘ge ze van 
vejel als’, ‘Laakdal LEEFT’ en ‘Laakdal 
WAAKT’. Ook wie mij persoonlijk aan-
spreekt, mag erop rekenen dat ik op zoek 
ga naar een oplossing. Hopelijk kan ik in 
de toekomst nog meer zelf de zaken aan-
pakken en het verschil maken. Vrienden 
noemen mij wel eens ‘moedertje’ en ook 
voor de bewoners in het woonzorgcen-
trum wil ik echt goed zorgen. Op dezelfde 
manier wil een zorgzame moeder zijn 
voor de Laakdallers. Iemand bij wie je 
terechtkan, eerlijk en oprecht.”

Interview met bestuursleden 

Serge Van Huffelen en Catharina De Beer 

2



www.n-va.be/laakdal

Meerderheid maakt zootje  
van mantelzorgpremie
Verwarring alom in de gemeenteraad van januari, toen 
verschillende leden van de meerderheid – tegen de wil van 
de bevoegde schepen – voor een aanpassing van de gemeen-
telijke mantelzorgpremie stemden. Even leek het erop dat ze 
openstonden voor onze kritiek, maar in de volgende gemeen-
teraad keerden ze alweer hun kar.

Snellere uitbetaling en jaarlijkse evaluatie
Gemeenteraadslid Caroline Janssens stelde in januari voor 
om het reglement voor de gemeentelijke mantelzorgpremie 
aan te passen. De aanpassing voorzag een snellere uitbetaling 
aan de mantelzorger en ook een compensatie omdat andere 
Laakdalse reglementen werden afgeschaft. Ook een jaarlijkse 
evaluatie van het reglement kwam aan bod.

Meerderheid verdeeld
Maar de bevoegde schepen brandde het voorstel af. Hij duld-
de geen bijsturingen aan het reglement dat in december werd 
goedgekeurd. Maar bij de stemming lieten liefst vier leden 
van de meerderheid hem in de steek. Twee gemeenteraads-
leden van Pro Laakdal stemden voor de aanpassing en twee 
eigen collega’s van CD&V – de burgemeester en een schepen 
– onthielden zich. Ging het om een vergissing, hadden zij 
sympathie voor het N-VA-voorstel of lag het aan een slechte 
voorbereiding? We zullen het nooit weten.

Terug naar het oorspronkelijke reglement
In plaats van het aangepaste reglement dan ook in te voeren 
zoals gestemd, kwamen ze nadien op hun stappen terug. 
Op de gemeenteraad van februari werd het oorspronkelijke 
reglement van december opnieuw ter stemming voorgelegd 
en goedgekeurd. Of hoe je de oppositie monddood maakt 
… Heel jammer dat de meerderheid zo heel wat Laakdalse 
inwoners in de kou laat staan

Armoedeaanpak in Laakdal  
op dieptepunt
Gemeenteraadslid Caroline Janssens en lid van het bijzonder 
comité voor de sociale dienst Paul Jacops willen de meest 
kwetsbare inwoners een stem geven. Helaas blijven hun  
initiatieven vaak zonder gehoor. Een overzicht van de vele 
voorstellen die de meerderheid afketste:

Plan nodig tegen armoede
Wist u dat onze gemeente wegens de coronacrisis 26.485 euro 
extra krijgt van de Vlaamse Regering voor armoedebestrijding? 
Het gemeentebestuur mag zelf beslissen hoe het dat bedrag  
inzet. Caroline Janssens wil dat Laakdalse inwoners die het 
moeilijk hebben volop de vruchten plukken van dat extra  
budget. Ze vroeg naar een plan van aanpak, maar haar vraag 
werd koudweg weggestemd door de meerderheid.

Kansarmoede bij kinderen stijgt dramatisch
Vanuit de oppositie kwamen er ook vragen over de kansar-
moedecijfers bij kinderen in onze gemeente. Die liggen maar 
liefst 25 procent hoger dan vorig jaar, terwijl de Vlaamse cijfers 
status quo bleven. We staan zelfs in de top drie van de slechtste 
leerlingen van het arrondissement Turnhout. Bovendien wordt 
2020 voor veel mensen nog moeilijker door de coronacrisis. De 
bevoegde schepen antwoordde met een opsomming van losse 
maatregelen en vage intenties.

N-VA Laakdal vindt het onaanvaardbaar dat er in een welvaren-
de gemeente als Laakdal kinderen in armoede moeten opgroeien. 
Dat een bestuur van christendemocraten en socialisten onvol-
doende middelen uittrekt tegen kinderarmoede en niet eens  
een degelijk plan van aanpak klaar heeft, is onbegrijpelijk.

Feeënboom voor kinderen in armoede
Eerder lanceerden Caroline Janssens en Paul Jacops ook al 
het idee van een feeënboom: een wensboom voor kinderen uit 
gezinnen die het financieel moeilijker hebben. Zij kunnen via de 
maatschappelijke assistenten anoniem hun wens voor een kerst-
cadeau doorgeven. De wensen worden in een boom gehangen en 
die boom wordt op openbare plaatsen of evenementen zoals de 
kerstmarkt geplaatst. Geëngageerde inwoners kunnen een wens 
uit de boom nemen en het gewenste cadeautje kopen volgens een 
afgesproken bedrag. Via de maatschappelijke assistenten komt 
het cadeautje dan bij het juiste kind terecht. Met dit mooie ini-
tiatief wou de N-VA kinderarmoede onder de aandacht brengen 
en Laakdalse burgers en organisaties stimuleren om een steentje 
bij te dragen. Maar de meerderheid ging er niet op in.

 Gemeenteraadslid Caroline Janssens en lid van het bijzonder comité 
voor de sociale dienst Paul Jacops zetten zich volop in voor kwetsbare 
inwoners, maar de meerderheid gaat niet op hun voorstellen in.
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Samen maken we Antwerpen groener

Hebt u een
goed idee en wiltu mee de handen uitde mouwen steken? 
Mail dan naar meerbos@vlaanderen.be

4.000 hectare extra bos tegen 2024, dat is de ambitie van Zuhal Demir en de Vlaamse 

Regering. Ze slaan daarvoor de handen in elkaar met een ongeziene Bosalliantie van natuur-

verenigingen, bosgroepen, regionale landschappen, lokale besturen en jeugdverenigingen.

• erkent Zuhal 463 hectare extra natuurreservaten en maakte ze 921 hectare 

natuurreservaat toegankelijker,

• investeren we in een van onze oudste natuurgebieden, De Liereman, nadat het vorige zomer 

door een grote bosbrand getroffen werd, 

• maken we werk van een aaneengesloten grensoverschrijdend natuurgebied van 1.000 hectare 

in de vallei van ’t Merkske in Zondereigen (Baarle-Hertog),

• verhindert Zuhal het kappen van een bos van 14 hectare in Herentals waar men een 

waterverslindend golfterrein wou uitbreiden.

122 
miljoen

euro budget

4.000 ha
effectief extra bos

tegen 2024

20.000 ha
extra natuur

onder natuurbeheer

In de provincie Antwerpen ...

Zuhal Demir, Vlaams minister van Omgeving

De relatie tussen Vlaanderen en de natuur was de voorbije 
jaren geen goed huwelijk. Daar brengen wij verandering in.” 

“

Samen maken we Antwerpen groener

014229


